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Mardi de 2h30 a 4h00pm

=Bio S1G (Mme Rania Saleh)
= Maths S2SF+S2SL (M. Elie akoury)
=>Maths TLEL (M.Elie bader)

YMercredi de 2h30 a 4h00pm
=>Chimie S1G (Mme Rania saleh)

=>Phy S2SF 15h00-16h00 (Mme Valentina bejjani)

Jeudi de 2h30 a 4h00pm
=Phy S1G (M Ziad el helou)

=>Eco/Socio S2SE (M. Charbel mansour)
= Maths S3SE (M. Elie akoury)

Vendredi de 2h30 a 4h00pm
=>Maths S1G (Mme Janette Mansour)

=>Chimie S2SF+S2SL (Mme Mireille moukarzel(
=>Maths S2SE (M. Elie akoury
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Chers Parents,

Afin d’assurer un meilleur niveau académique a nos éléves dans les matieres scientifiques et de
spécialité, I’école organisera des cours d’appoint ’aprés-midi de 14h30 a 16h00 sous la supervision
des professeurs du cycle secondaire.

Nous tenons a vous informer que ces cours sont obligatoires pour tous les éléves ayant une moyenne
inférieure a 12/20 dans les matieres scientifiques et de spécialité. Ils représentent également une
occasion pour les autres éleves d’améliorer leurs compétences et leurs performances scolaires. Le cott
de chaque séance (1h30) est de 15 dollars.

Veuillez consulter le tableau ci-haut pour connaitre les détails et les horaires des séances.
Nous vous encourageons a motiver vos enfants a participer activement a ces cours pour en tirer le
maximum de bénéfices.

Cordialement,
L’administration

Dear Parents,

We hope this message finds you well.

To enhance our students’ academic performance in scientific and specialty subjects, the school will
organize support classes in the afternoons from 2:30 to 4:00 PM under the supervision of secondary
school teachers.

Please note that these classes are mandatory for students whose average is below 12/20 in scientific
and specialty subjects. They also provide an excellent opportunity for other students to strengthen their
knowledge and improve their academic outcomes. The cost of each session (1.5 hours) is $15.

Kindly refer to the above schedule for details and timings of the sessions.

We kindly urge you to encourage your children to participate actively in these classes to make the
most of this opportunity.

Best regards,
The Administration
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